



2025 NTD 5th International Photography Competition
Address (郵寄地址): 229 W 28th St, 7th Floor, New York, NY 10001, US
Telephone (電話): 1-855-561-0888
Email (電子郵件): photo@ntd.com
Website (網站): photo.ntdtv.com

Registration Form of 2025 NTD 5th International Photography Competition 2025年新唐人第五屆「國際攝影大賽」報名表

General Instruction: 1) Print or Type 2) Please check appropriate box ☐

填寫方式：1) 請用正楷填寫 2) 如有需要選擇的內容，請在 ☐內打✓

English Name (英文姓名)		Chinese Name (中文姓名)		
Pseudonyms (使用筆名)	☐ Yes (是) _____			Attach 1-inch Color Photo 貼照片處 1吋彩色證件照片
Gender (性別)	☐ Male (男) ☐ Female (女)	Date of Birth (出生日期)	_____/_____/_____ Month (月) Day (日) Year (年)	
Nationality (國籍)		ID/Passport No 身份證/護照號碼		
Need Visa to USA? (是否需要美國簽證?)		☐ No (否) ☐ Yes. Pay additional US\$50 for Express Mail. (是, 需繳付 50 美元掛號快件費。)		
Telephone (聯繫電話)	Office (辦公室)		Cell (手機)	
Email (電子郵件)				FB/IG/X
Mailing Address (聯繫地址 ²)	Street Address (街道/門牌號)			
	City (城市)		State/Province (州/省)	
	Country/Region (國家/地區)		Postal Code (郵政編碼)	
How do you learn about this competition? (您是從什麼渠道獲知本次大賽的?)				



2025 NTD 5th International Photography Competition

Address (郵寄地址): 229 W 28th St, 7th Floor, New York, NY 10001, US

Telephone (電話): 1-855-561-0888

Email (電子郵件): photo@ntd.com

Website (網站): photo.ntdtv.com

Registration Form of 2025 NTD 5th International Photography Competition

2025年新唐人第五屆「國際攝影大賽」報名表

Categories (參賽專題)	JPEG File Name (作品圖檔名)	Name of Entry (作品名稱)	Optional: Description of Entry (作品描述 ³) (自選)	Camera Model (相機型號 ⁴)	Photo Parameters (拍攝數據 ⁵)
Society and Humanity (社會人文)					
Nature and Landscapes (自然風光)					



2025 NTD 5th International Photography Competition

Address (郵寄地址): 229 W 28th St, 7th Floor, New York, NY 10001, US

Telephone (電話): 1-855-561-0888

Email (電子郵件): photo@ntd.com

Website (網站): photo.ntdtv.com

- 1 You will be invited to USA to attend the Exhibit and Award Ceremony, provided your works were chosen into Finals.
(假如您的參賽作品入圍，您將被邀請來美國參加展會和頒獎儀式。)
- 2 Contestants should take full responsibility for the consequence of not receiving the award due to wrong mailing information on the registration form.
(如果由于地址不正確，無法郵寄獎品，一切責任由參賽者自負。)
- 3 Please briefly describe how the photo was created. (請簡述本作品的產生過程。)
- 4 Please describe the camera which captured the photo, for example, Canon EOS-1D Mark IV.
(請簡述拍攝該相片所使用的相機型號。例如 Canon EOS-1D Mark IV。)
- 5 Please briefly describe the photo parameters for the photo, for example, 1/200s F/5 at 600.0 mm ISO320.
(請簡述拍攝該相片所使用的拍攝數據。例如 1/200s F/5 at 600.0 mm ISO320。)

Waiver and Release Agreement

According to this Waiver and Release Agreement (hereinafter referred to as "Agreement"), I hereby acknowledge and agree that: (i) in order for me to be allowed to participate in the NTD 5th International Photography Competition referred to as "Competition", I give up my rights to hold the organizers, and their employees, agents, officers, directors, managers and judges (the "Covered Entities") liable for any damage that I may suffer while participating in the Competition; (ii) I will release, discharge, waive and forever relinquish any and all actions, causes of action and claims that I have, may have or have had, whether past, present or future, whether known or unknown, and whether anticipated or unanticipated by me, arising out of participation in the Competition; and (iii) by signing this Agreement, I am assuming full responsibility for any and all risk while participating in the Competition.

I am committed to follow the instructions and rules set by the organizers, and I will not withdraw at any time from the competition without the consent of the organizers. I agree to allow the organizers to use my biography and resume, all my photos and video footages during the entire competition to be used for promotional and commercial purposes. I promise to provide correct information about myself. I have the responsibility to explain and correct any ambiguity or inaccuracy concerning my personal data during the competition process.

By entering into this Agreement, I am not relying on any oral or written representation or statements made by any person, other than what is set forth in this Agreement. I agree that this Agreement shall be governed by and interpreted in accordance with the laws of the State of New York, U.S.A. I hereby declare that I am the contestant. I have read this agreement, understand it and agree to be bound to it as a contract. (Signature of guardian is required if applicant is under 18 years old.)

Signature of guardian : _____

豁免法律責任條款

根據本棄權及免責協議（以下簡稱「協議」），我特此承認並同意：(i) 為了參加新唐人第五屆國際攝影大賽（以下簡稱「大賽」），我放棄要求組織者及其員工、代理人、官員、董事、經理和評審（「涵蓋實體」）對我參加比賽期間遭受的任何損失承擔責任的權利；(ii) 我將永遠放棄、解除、和豁免所有因參加這次比賽而產生的法律糾紛和訴訟，無論是過去、現在或將來，無論是已知或未知的；(iii) 簽署本協議，我將承擔參加比賽的所有風險的全部責任。

我承諾遵守主辦單位制定的比賽要求和規則。我不會未經主辦單位同意退出比賽。我同意主辦單位出於宣傳和商業目的使用我的個人簡歷以及整個比賽期間的所有照片和錄像。我保證提供關於我自己的信息是準確的。我有責任解釋並糾正比賽過程中有關我的個人資料的任何模糊或不準確的資訊。

簽署本協議，我承認除認同本協議中規定的條款外，不承認任何人所做的任何口頭或書面陳述。我同意本協議受美國紐約州法律管轄的制約和解釋。我已閱讀、瞭解本協議並同意按其條款執行。

申請人未滿18歲，須有監護人簽名。 監護人簽名：_____

Signature (簽名): _____ Date (日期): _____